
(1) algemeen
beeld

VWS: algemeen
beeld. We bespreken
met elkaar de

situatie rond covid-

19 in de langdurige

zorg.

VWS presenteert de

besmettingscijfers van deze

week en laat cijfers zien over

zorggebruik van dit jaar ten

opzichte van vorig jaar.

ZorgthuisNL vindt de

ontwikkeling rond de

dagbesteding zorgelijk (47%

terugval).

ActiZ geeft aan dat in

ongeveer de helft van de

gevallen quarantaine wordt

geregistreerd als verzuim.

Waar het gaat om verzuim,

zijn de gepresenteerde cijfers
herkenbaar. ActiZ werkt

samen met financiers om alle

informatie op tijd
beschikbaar te krijgen.

VWS roept op om alle

beschikbare informatie naar

VWS te sturen.

VGN geeft aan dat de

dagbesteding soms doorgaat
in een andere vorm en vraagt

zich af of die meegerekend is

bij de dagbesteding die

doorgaat, of juist niet.

V&VN hoopt dat de overheid

niet te snel de maatregelen
weer versoepelt. De piek lijkt

VWS gaat na of

dagbesteding
die wel wordt

aangeboden,
maar in een

andere vorm,

in de vandaag

gepresenteerd
e cijfers wordt

meegerekend.

Allen melden

VWS of

quarantaine

geregistreerd
wordt als

ziekteverzuim.
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bereikt, maar het personeel
heeft tijd nodig om bij te

komen en de reguliere zorg

moet weer opgestart

worden. Dat heeft effect op

de wijkverpleging en de

verpleeghuizen. We moeten

niet in een derde golf komen.

ActiZ noemt dat als de

maatregelen niet blijven, de

derde golf niet lang op zich

laat wachten. De afgelopen
week waren er veel

afschalingen in de

ziekenhuizen. Maar de

impact in de VVT blijft veel

langer. Dus: de hervatting
van de reguliere zorg moet

starten met behandelingen
die geen nazorg behoeven in

de wijk.

V&VN geeft aan dat bij de

actie van de huisartsen om

wijkverpleging te verlenen

zodat mensen eerder uit het

ziekenhuis naar huis kunnen,

geen rekening is gehouden
met de wijkverpleging die

daarbij komt kijken.

ZorgthuisNL oppert dat er

een plan gemaakt moet

worden voor de langere

termijn.

ZorgthuisNL geeft aan dat

sommige gemeenten geen

vergoeding uitkeren voor

extra gemaakte kosten aan

aanbieders die er financieel

goed bij zitten.
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(3) feestdagen VWS: feestdagen.

Graag vragen we

aandacht voor de

naderende

feestdagen. Hoe

wordt daarmee

omgegaan? Wordt

er nagedacht over

bezoek tijdens de

feestdagen?

VWS geeft aan graag

concrete voorbeelden te

horen, zodat deze met de

gemeenten overlegd kunnen

Hoe gaan zorginstellingen om

met bezoek tijdens de

feestdagen? Dit is een thema

dat breed leeft. Via deze weg

wil VWS aandacht vragen om

daarover na te denken,

hoewel dat ongetwijfeld al

veel gebeurt.

Vanzelfsprekend wordt hoe

hiermee om te gaan aan de

zorginstellingen gelaten,
maar het is wel belangrijk dat

er over nagedacht wordt.

Er wordt door VWS ook met

(vrijwilligers) organisaties en

de omroepen nagedacht over

plannen voor de feestdagen.
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ActiZ geeft aan dat het mooi

is dat hierover nagedacht

wordt, maar noemt dat het

een verantwoordelijkheid is

van de zorgorganisaties. De

oproep is om niks te

verzinnen waar

zorgorganisaties iets mee

moeten. VWS deelt dit.

V&VN geeft aan dat we

moeten oppassen dat we

mensen niet teleurstellen

met valse verwachtingen.

VWS is het ermee eens en

noemt dat de boodschap is

dat er over nagedacht moet

worden.

(4)

Positionering
Izt.o.v. cz

VWS: positionering
Iz t.o.v. cz. Naar

aanleiding van de

discussie van vorige
week bespreken we

graag concrete

Dit onderwerp wordt

volgende week besproken als

er voor die tijd concrete

punten ingediend worden.

Maar wellicht is dat niet

nodig, omdat partijen

punten. uitgenodigd zijn voor het

‘hand aan de kraan’ overleg.

(5) VWS: korte De vraag is om wekelijks te

Griepvaccinati
es

bespreking van de

stand van zaken

rond

griepvaccinaties.

laten weten of mensen zich

willen laten vaccineren

volgens de schattingen die

gedaan zijn. In hoeverre is er

inderdaad sprake van een

tekort? Op dit moment is er

geen aanleiding tot

bijstelling.

Een andere vraag is met

welke partijen en

contactpersonen contact

opgenomen kan worden voor

het maken van afspraken
over het vaccineren van de
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cliénten tegen COVID-19.

We gaan er vanuit dat de

vaccinatie plaatsvindt door

dezelfde partijen die normaal

ook de griepvaccinatie
uitvoeren. Zijn dit naast

Verenso (en de huisartsen)

nog andere partijen? De

vraag is om dit per mail aan

VWS terug te koppelen.

(6) handreiking
bezoek in

verpleeghuize

ActiZ: Stand van

zaken werken met

‘handreiking bezoek

en sociaal contact in

de verpleeghuiszorg

tijdens COVID-19’

(voorraadagenda
sinds 27/10)

Dit punt is niet besproken en

wordt van de

voorraadagenda afgehaald.

(7) Signalen
FNV

ActiZ: signalen FNV

(8) Ambulante

begeleiding

VWS: Ambulante

begeleiding

We zouden graag

wat meer zicht

hebben op hoe

aanbieders

ambulante

begeleiding

vormgeven, of ze

daar wellicht

handreikingen over

hebben of in

voorbereiding
hebben en of er

gedachten zijn over

het effect van de

tweede golf op de

continuiteit van

ambulante

VWS ontvangt signalen dat

de ambulante begeleiding
voor mensen die thuiswonen,

snel stopt op het moment dat

er intramuraal besmettingen

zijn (dan richt het personeel
de energie daarop), of als er

besmettingen zijn onder het

personeel zelf, dus als er

keuzes moeten worden

gemaakt in welke begeleiding

geboden wordt. De vraag is

of dit signaal door partijen
wordt herkend en of er actie

nodig is.

VGN: Het komt incidenteel

voor, maar niet op grote

schaal. Als het voorkomt,
wordt er naar een oplossing
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begeleiding.

(voorraadagenda
sinds 27/10)

(9) financiering Bekostiging van de

coronabedden:

Landelijke

financieringsafsprak
en uitwerking in

GGD-regio’s.

ActiZ is met ZN in overleg
over de uitwerking van de

financieringsafspraken, maar

ActiZ geeft aan dat dit te

langzaam gaat.

ActiZ noemt dat er de

afgelopen dagen signalen
bleken te zijn dat leden hun

bedden niet vullen omdat de

financiering nog niet rond is.

Dat is ActiZ nagegaan, maar

konden ze nergens verifiéren.

Als er signalen van zijn, hoort

ActiZ dat graag.

NVAVG geeft aan dat dit in de

gehandicaptenzorg wel

(10)

kennisvragen

gehandicapten
sector

VWS: we bespreken
de stand van zaken

van de kennisvragen
in de

gehandicaptensector

VWS: geeft aan

ActiZ door bij
welke

aanbieders

problemen
rond

financiering

spelen van

bedden.

1%] ©0) 0,gd

VWS gaat na of

de aanvraag

voor een

onderzoek naar

dagbesteding

bij ZONMW is

gehonoreerd.
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(11) AVG en

testen

VWS / ActiZ: Testen

in relatie tot privacy

ActiZ geeft aan dat het

illegaal is dat de testgegevens

de werkgever of iemand

namens de werkgever

passeren. Dat schijnt bij dit

soort medische gegevens niet

zomaar te mogen. Maar

tegelijkertijd lijkt het

onvermijdelijk te zijn. De

oplossing is niet om alles via

bedrijfsartsen te laten lopen,
die een paar uur per dag
werken en duur zijn.

VWS geeft aan het advies van

de advocaat van ActiZ te

hebben gezien. VWS richt een

werkgroep op, waarvan de

eerste bijeenkomst vandaag

is, waarin gekeken wordt wat

de mogelijkheden zijn.

ActiZ: stuurt de

gegevens van

de jurist naar

VWS.
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ActiZ vraagt of de jurist van

ActiZ VWS aanvullend kan

informeren en noemt dat het

resultaat van de werkgroep
heel snel moet komen.

VWS bevestigt beide

opmerkingen van ActiZ.

(12)

Rondvraag

ActiZ: het is belangrijk dat

Sa binnenkort

aanwezig is om toe te lichten

hoe het staat met pre-

emptive testen en de wijze

waarop sneltesten ingezet
kunnen worden in de

langdurige zorg.

Verschillende partijen
noemen dat het bericht

vanuit VWS over de inzet van

sneltesten onduidelijk

gevonden werd.

VWS roept op om gebruik te

maken van de SET regeling.

VWS roept op om positieve

gevallen bij de GGD te blijven
melden. Soms doen

verpleeghuizen dat niet

omdat ze te druk zijn. Dan

raken we het zicht op het

virus kwijt.

VWS noemt dat er inmiddels

5.1.2b aan

zorgbonus is uitgekeerd.

VWS nodigt

uit voor

volgende week.

Voorraadagenda
e GGD: Toelichtingl EFFTSSN op pilot pre-emptive testen

Actuele actiepunten
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e Allen: inventariseren de geschatte grootte van het tekort aan

griepvaccinaties in de sector en koppelen dat per mail of in het volgende

koepeloverleg terug aan VWS.

Status: lopend; iedereen heeft de schatting laten weten. ledereen laat

het weten als er zicht komt op de juistheid van de schatting.

eo VWS gaat achter de vraag van ActiZ aan of VWS de vraag richting
financiers wil steunen om z.s.m. met de tweede golf aan de slag te gaan

en VWS agendeert de bekostiging nogmaals zodra er een toelichting is

op de verlenging van de meerkostenregelingen.
Status: lopend

e VWS gaat de stand van zaken na rond de pilot sneltesten bij

EZR
Status: lopend

eo VWS gaat na of een aanpassing van de bestuursverklaring wenselijk is en

agendeert dit voor een volgende keer.

Status: lopend. Er vinden nu gesprekken plaats.

eo VWS zoekt uit hoe zorgverleners die uit een PGB betaald worden, de

kosten voor pbm vergoed kunnen krijgen.
Status: lopend. Hierover wordt momenteel nagedacht.

e Allen sturen concrete punten naar VWS voor manieren waarop de

langdurige zorg beter gepositioneerd kan worden t.o.v. de curatieve

zorg.

Status: lopend

eo VWS agendeert het punt over testen en de bijbehorende vragen van

ZorgthuisNL opnieuw als er meer duidelijkheid over is.

Status: nog niet afgerond

eo VWS stuurt Q&A’s over het werken na een melding van de

Coronamelder naar CNV.

Status: lopend

Nieuw na dit overleg
e VWS nodigt uit voor volgende week.

e ActiZ: stuurt de gegevens van de jurist naar VWS.
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eo VWS gaat na of de aanvraag voor een onderzoek naar dagbesteding bij
ZONMW is gehonoreerd.

e VWS nodigt RIVM uit voor 17/11.

5.1.2i OMT

eo VWS gaat na of dagbesteding die wel wordt aangeboden, maar in een

andere vorm, in de vandaag gepresenteerde cijfers wordt meegerekend
onder dagbesteding die doorgaat ofjuist niet.


